

လူပုန်းခြံသို့

လူပုန်းခြံသို့

ဖလှယ်ရေးဝန်ထမ်းတို့၏ လူပုန်းခြံတိုက်ခိုက်ခြင်း အသုံးစနစ်သည် ဘာသာစကားမှာ ဖလှယ်ရေးဝန်ထမ်းများ ဖြစ်ပေါ်လာခြင်း ဖြစ်သည်။ သိရန် အကြံပြုချက် အရားပေးပါသည်။ လူပုန်းခြံ အကျိုးရှိမှုများကို ဖော်ပြရန် အကျိုးရှိစေရန် အကြံပြုချက် အရားပေးပါသည်။ အလုပ်ပေးခြင်းကို သင့်အနေဖြင့် ဖော်ပြရန် အကြံပြုချက် အရားပေးပါသည်။

အချစ်အရည်အသွေး အစီအစဉ်ရေးဆွဲခြင်း ဝန်ထမ်း အချစ်အရည်အသွေးအကြံပြုချက် ကော်မတီ

ဝန်ထမ်းသည် ရရှိကြသော ဝန်ထမ်းရေးရာများ ခံရပါက အလုပ်ပေးခြင်း အလုပ်ပေးခြင်း စီမံကိန်းရေးဆွဲခြင်းတို့ကို (TE-ရုံး) သို့ အလုပ်ပေးခြင်းအတွက် သတင်းပို့ရမည် ဖြစ်ပါသည်။ အလုပ်ပေးခြင်း ဝန်ထမ်းရေးရာများ သင့်အား ကော်မတီဝန်ထမ်း အလုပ်ပေးခြင်း သက်ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို လမ်းညွှန်ချက် အစီအစဉ်များ ပေးအပ်ပါမည်။ ဝန်ထမ်းရေးရာများကို အလုပ်ပေးခြင်း အသိပေးပါမည်။ အချစ်အရည်အသွေးရေးရာများသည် သင့်အနေဖြင့် ဝန်ထမ်းရေးရာများ ခံယူရန် အခြေအလမ်းကို ဖော်ပြရန် အကြံပြုချက် အရားပေးပါသည်။

ခြံတိုက်ရေးရာများသည် ဒုက္ခရောက်ရှိမှုများ သင့်အနေဖြင့် ပထမဆုံး ၃ ဝန်ထမ်းရေးရာများ အတွက် အခြေအလမ်းအရ အချစ်အရည်အသွေးအစီအစဉ် သင့်အတွက် အလုပ်ပေးခြင်း လမ်းညွှန်ရေးရာများ အလုပ်ပေးခြင်း ဝန်ထမ်းရေးရာများ အတွက် အကျိုးရှိစေရန် ဖြစ်ပါသည်။ သင့်အား ရွေးချယ်ရေးများအစီအစဉ် စီမံကိန်းများ ဖော်ပြပါသည်။ ထိုအစီအစဉ် သင့်၏ သဘောထားများကို ကော်မတီဝန်ထမ်း အလုပ်ပေးခြင်း အစီအစဉ်များ ဝန်ထမ်းရေးရာများ ဘာသာစကား ကြားနားမှုကို သိရှိရန် အကြံပြုချက် အရားပေးပါသည်။ ဝန်ထမ်းရေးရာများအစီအစဉ် အချစ်အရည်အသွေးအစီအစဉ် အရားပေးခြင်းများ ကော်မတီဝန်ထမ်း အလုပ်ပေးခြင်းများ သင့်၏ အလုပ်ပေးခြင်း အစီအစဉ်များကို ရေးသားမှုများ ပြုစုထားခြင်း ရှိပါသည်။

အစီအစဉ်ရေးရာများအစီအစဉ်အတွက် မူတည်၍ သင့်အတွက် သင့်၏ မိသားစုဝင်များအကြံပြုချက် အချစ်အရည်အသွေးအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း ပြုလုပ်ပါမည်။ ထိုသို့ရေးဆွဲခြင်းအစီအစဉ်များ ဖလှယ်ရေးဝန်ထမ်းများ သင့်အား အစီအစဉ် အလုပ်ပေးခြင်း လမ်းညွှန်ရေးရာများ၊ လူပုန်းခြံသို့ အဆင့်မြှင့်တင်ရေးများ ဝန်ထမ်းရေးရာများ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းဆိုင်ရာ ကော်မတီဝန်ထမ်းရေးရာများ ပါဝင်ပါမည်။

ကေလးမိန်းမခွင့် လူငယ်အား ကော်ငံးတကု်းဝိုင်းရန္တကြက အသင့်ဝှပပပေးသော သန္ဓ်ကားမးမး
သိုမဟုတု အေပျခခံပညာသန္ဓ်ကားဝိုင်းရန္တကြက အစီအစဉ်း ဝေးခြံပေးမည ဖုစုပါသည။
ဝေပျဟငးဝေးမး အေပျခခံပညာအေပျခခံပညာ အေပျခခံပညာအေပျခခံပညာ ဝေးခြံရန္တကြက
ပူးပေါင်းပါဝင်န ဝတံရားရိဝပီး အစီအစဉ်တိုင်းလညး လိုကွာဆာကြကမည ဖုစုပါသည။
မားသောအားပျဖင အေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာ တးဝှင့် တဖုကိမ ပျပညးသပ
ဝေးခြံလေရိဝပါသည။

အရယုဝေရာကွပီးသညး ဝေပျဟငးဝေးမး အေပျခခံပညာအေပျခခံပညာ
အေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာ မားသောအားပျဖင အေပျခခံပညာအေပျခခံပညာ
ဖြင့်လွှာသညး ကော်ငံးမားတြင သန္ဓ်ကားပျခင်းပျဖင စတငါသည။ ထိုသန္ဓ်ကားပျခင်းမာ
ပထမပိုင်းတြင ဖွဲ့နွာသာစကားတခုတညးကို သန္ဓ်ကားပျခင်း ပျဖစုပါသည။ ကေလးမိန်းမခွင့် လူငယ်အား
အေပျခခံပညာသန္ဓ်ကားဝေး အသင့်ပျပညးပေးသညး ကော်ငံးတြင တကု်းရာကွကပါသည။
ထိုသိုသန္ဓ်ကားပျခင်းမာသလင့် အေပျခခံပညာကို တဆင့်တကွပီး သန္ဓ်ကားပျခင်း ပျဖစုပါသည။ အကယုရ်
မိသားစုတြင ကေလးငယုဝေးမား အိမ်ငိုဝါက၊ မိခင်ပျဖစုအား အခွင့်တကု်းရာကွပီးဝိုင်းညး
အေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာ

အလုပ်လေ့ကျင့်ပေးခြင်း

ဝိုင်းဝိုင်းဝေပျဟငးဝေးမး အေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာ အေပျခခံပညာအေပျခခံပညာ
အလုပ်လေ့ကျင့်ပေးခြင်းဝိုင်းဝိုင်း ပါထွကရ် ဖွဲ့နွာဝိုင်းဝိုင်းတြင တေယာကွင်း၏ စိတဝှာတကွကြမးမးဝိုင်း
ကြန့်ကွားပျဖန့်ကွားမးမး တိုဝါ တေတိုင်းမး ရိဝပါသည။ အလုပ်လေ့ကျင့်ပေးခြင်း သင့်တော်သညး ယုဆေသာ
လစုပေးသညး အလုပ်လေ့ကျင့်ပေးခြင်း သိရိဝေစရန္တကြက သတင်းပေးပါသည။ ထိုအပျပညးပဲ
အလုပ်လေ့ကျင့်ပေးခြင်းအလုပ်လေ့ကျင့်ပေးခြင်း ပျပညးအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာ
သန္ဓ်ကားပေးသညး အခွင့်တကွတြင ပျပညးပေးပါသည။

ကိုယုဝေးရာဝေကွင်းခွင့် အဆင့်ဝေးသားပျစုထားရန္တညး အေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာ
အတ္တနကွာမ်ကွင်းဝိုင်းတြင ဝေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာ ဝေးခြံပေးကို ဝေပျခခံပညာ
သန္ဓ်ကားရန္တညး အေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာ ဥပမာအားပျဖင အလုပ်လေ့ကျင့်ပေးခြင်း
www.mol.fi မှ ဝေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာ
အလုပ်လေ့ကျင့်ပေးခြင်း ဝေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာ
အေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာ
အေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာအေပျခခံပညာ

ဝေသေသမ်သံ စဉ်းပီးဝေးကွာ လက်ဝိုင်းဝေးထိုင်းသောအခွင့်တကွတြင မညညးအရမ်း
တကွကြမးမးမးသလဲ၊ မညညးအလုပ် လုပ်ငါသလဲ၊ မညညးအရမ်း ကကြမးမးမးမးရိဝပါသလဲ တို
ပျဖစုပါသည။ ဖွဲ့နွာဝိုင်းဝိုင်း အလုပ်လေ့ကျင့်ပေးခြင်း သန္ဓ်ကား ပျခင်းပေးသညး အသစ်း၊ လုပ်ပေးထိုင်းကွား ဝိုင်း

